
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 3. marts (fysisk på 

skolens kontor) 

Kl. 17.15 – 19.15  

 

Medlemmer: 

 

 

 

 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Sarah SB, Sarah elev, LST, MN og HSB, Per, Sebastian og 

Amir. 

 

Velkommen til Margit Brinch, Ny indskolingsleder☺ 

 

Afbud: 2xSarah, Louise, Amir  

 

Bordrunde  

 

 

 

Meddelelser fra  

• A  formanden  

8. marts møde i Børne og unge udvalget, Julie deltager 

sammen med Michael 

• B  elevrådet 

Udskolingstur fredag d. 4.3 – bowling og fælles frokostpizza. 

Årsfest, inden vinterferien. God stemning, dans og virgindrinks. 

En del elever brugte meget tid forud for festen ifb med 

planlægning af denne.  

 

• C  ledelsen:   

En del eksamener er aflyst grunder Corona. Følgende 

eksamener gennemføres : dansk, matematik og engelsk.  

Ifb. med aflyste eksamener, forventer vi at afholde interne 

eksamener. 

Bevilling på 30.000kr fra byrådet til inventar.  

Vi havde forventet at kunne overføre 360.000kr til dette 

budgetår. Der har dog netop været modregning, grundet den 

totale serviceramme – hvilket medfører at vi kun må overføre 

40.000 kr. Denne beslutning forventes godkendt på byrådsmøde 

d. 7.3. 

Corona fylder ikke meget mere. 

Skolen er ikke længere i tilsyn fra UVM, ifb 9. kl. 

afgangskarakter, elevfravær, trivsel og nationale test.  

S-klasserne kan opleve at være udfordret af elever med flere 

forskellige dobbeltdiagnoser.  

 

• D  de forældrevalgte 

Efterlyser strategi for IT, devises, telefoner mm. 

Oplevet at elever kan få mulighed for at se 

uhensigtsmæssige klip på You-tube.  



Benyt evt You-tube kids. 

  

• E  medarbejderrepræsentanterne:  

SFO’en er i fuld gang med MGP og dernæst fokus på 

Spireperioden. 

Projekt ” Bogglad” er bevilliget i samarbejde med Slots 

og Kulturstyrelsen og Greve bibliotek. SFO’en får 

mulighed for at indkøbe bøger for 40.000 kr.  

 

Beslutningspunkter 

ArenaNYT: 

 

 

Forårets udgave af ArenaNYT 

Der nedsættes redaktionsudvalg – dato findes i nær fremtid., 

Deadline for forårets ArenaNYT er næste SB møde d. 28.april  

 

Input i ArenaNYT husk SB valg. 

 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Orientering og drøftelse Spireperioden: Formål, ugeprogram, struktur, udmelding, 

rammer, Antal børn/klasser, ”velkomstpakke” mm.    

Pædagogisk dag for SFO’ens personale fredag d. 11. marts, 

hvor det primære fokus vil være planlægning af Spireperioden.  

Besøg af børnehaver i den kommende tid, SFO’ens personale er 

ligeså på besøg i børnehaverne.  

Velkomstmateriale er delt ud til Spirebørn, pt inviteres 

familierne til 30 min. rundvisning.  

Forældremøde for Spirefamilier er d. 24. marts, meget gerne 

besøg af SB medlemmer.  

Orientering og drøftelse 

 

Valg til skolebestyrelsen, procedure mm. se bilag fra Gry 

Skal SB bestå af 5 eller 7 forældre valgte.? 

Hvor ofte skal der være SB valg, hver 2. eller hver 4. år – og 

skal nogle medlemmer kunne sidde 4 år, trods valg hver 2. år? 

 

SB drøfter holdninger og fremsender beslutning inden 

udgangen af uge 11.   

 

Orientering og drøftelse Skolestrategi (fra sidste møde) 

Det var ikke muligt at afholde møde i dec – mange gode 

Coronagrunde – vi forsætter. Formålet er at drøfte hvilke ønsker 

SB har for Arena. 

SB forsætter arbejdet med skolestrategi, når ny SB er valgt.  



Orientering og drøftelse Ombygning: 150.000.000kr…☺ 

 

Forarbejdet til renovering af Arena og Krogaard skolen er så 

småt i gang. 

Klimaskærmen, tag, vinduer, isolering vil være en stor del af 

renoveringen.  

SB præsenteres for processen i maj 22 

Processen vil være lang, bl.a grundet det kommunale 

anlægsloft, dertil kommer mange interessenter i et projekt som 

skoleombygning.  

Orientering og drøftelse 

 

Økonomi: Vi har ikke fået nogen udmelding endnu, men er ved 

at se på antal lærere vs. antal klasser og kendt personale 

omsætning (pension, flytninger, barsel mm) 

Vi er sikker på at få to børnehaveklasser, vi forventer 50-54 

spirebørn. 

Vi forventer at skulle ansætte lærere til kommende skoleår, 

grundet pensionering og barsler.  

Eventuelt Enkelte forældre fra S har frabedt sig, at lærere/pædagoger taler 

om den igangværende situation i Europa med eleverne.  

Drøftelser om hvordan vi kan imødekomme et sådant ønske, SB 

oplevede det som positivt, at skolen tidligt på ugen udsendte et 

guidende opslag på aula.   

 

 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

  

  

 


